
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
 
Lindbjergskolen 

  

Mødedato: 21.01 2025 kl. 18.15 – 20.00 
Personalerum, 1. sal ved trappe 

Næste møde: 26.02 2025 kl. 18.15 – 20.00 
Personalerum, 1. sal ved trappe 

Deltagere: 
 
Afbud: Rasmus 
 

Dagsorden 
 

1. Nyt fra elevråd 
2. Kvalitetsprogram 
3. Synlighed i skolebestyrelsen 
4. Skoleudviklingssamtale 
5. Orientering, afdeling 
6. Orientering 
7. Evt. 

                                 

 Dagsorden  

Ad 1. 
18.15 – 
18.20 

Nyt fra elevråd Lea og Dani 
Elevrådet har ikke holdt møde siden nytår, så der 
var ikke lokalt nyt. 
Lea har været til fælles elevrådsmøde i 
UngHerning, hvor de indledende drøftelser ift. 
Dekomkratidagen var på dagsordenen. 
 
Elevrådet vil blive inddraget i en proces ift. den 
nye udviklingsplan på skoleområdet. 



Ad 2. 
18.20 – 
18.45 

Kvalitetsprogram 
 
Om Aftale om folkeskolens 
kvalitetsprogram | Børne– og 
Undervisningsministeriet 
 
 

Skolens arbejde med de 33 initiativer. Særlig 
fokus på juniormesterlære. 
 
Aftalen blev indgået d. 19. marts 2024 og 
vedtaget d. 12. december 2024. 
 
Erik gennemgik overordnet de 33 initiativer, der 
implementeres i dette og næste skoleår. 
 
De første ændringer trådte i kraft 1. januar 2025.  
Det er i første omgang ikke ændringer, der har 
stor indflydelse på Lindbjergskolen. 
 
Der er lavet et forsøgsprojekt på Lundgårdskolen, 
der skal undersøge og gøre erfaringer med 
onlineundervisning for elever, der ikke kommer i 
skole. 
 
Ledelsen afventer desuden anbefalinger om 
inklusions- og specialundervisningsområdet. 
 
Pr. 1. august træder ordningen med 
Juniormesterlære i kraft. 
 
Der har været drøftelser for og imod både 
centrale og decentrale løsninger. 
 
Børne- familieudvalget vil formentlig vedtaget, at 
der skal laves en klyngemodel, hvor to-tre skoler 
får til opgave at lave et tilbud. 
Det har været styrende for beslutningen at levere 
et stærkt tilbud. 
 
Understøttende undervisning erstattes af skolens 
timebank, og mulighederne for at afkorte 
skoledagen gøres permanente. 
Lokalt skal vi redegøre for, hvad timerne i 
timebanken prioriteres til, herunder indsatser i 
dansk og matematik, målrettet de ca. 10 procent 
mest udfordrede elever. 
 
I den nye aftale er Klassens Tid ikke indregnet i 
timetallene, hvilket i praksis betyder, at aftalen 
ikke får ret stor betydning ift. ændringer i 
skoledagens længde. 
Ledelsen arbejder med at fastlægge skoledagens 
længde for henholdsvis indskoling, mellemtrin og 
udskoling med udgangspunkt i de vejledende 
timetal og kommunale aftaler vedr. buskørsel. 
 
Vi arbejder videre med initiativerne til de 
kommende bestyrelsesmøder. 
 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram/om-aftalen/om-aftale-om-folkeskolens-kvalitetsprogram
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram/om-aftalen/om-aftale-om-folkeskolens-kvalitetsprogram
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram/om-aftalen/om-aftale-om-folkeskolens-kvalitetsprogram


Ad 3. 
18.45 – 
19.05 
 

Synlighed i 
Skolebestyrelsen 

Drøftelse af skolebestyrelsens synlighed. 
Herunder tilbagemelding fra koordinatorer 
omkring fælles forældremøde. 
 
Ideer og strøtanker 
Plakat eller folder - Billeder 
Tale/præsentation ved mærkedage (første 
skoledag, dimission, Verdensmålsuge) 
Forældremøder – Fælles materialer 
Café-kaffe i SFO-tiden 
Varsel og highlights ift. skolebestyrelsesmøder 
Mikro-handlinger, surveys eller 
spørgeundersøgelser 
Jule- og sommerhilsen 
Synlighed ift. personalet 
Bestyrelsesmedlem med på f.eks. opstartsdage, 
skolemøder med ”nyt fra skolebestyrelsen” 
Videohilsner på AULA 
KSU - ris og ros 
Lindetræskaffe – dialog og kaffe 
Forældreråd inddrages 
 
Skolebestyrelsens tanke om et fælles 
forældremøde er blevet drøftet med 
koordinatorerne.  
Tidsrammen og logistikken kommer hurtigt til at 
spænde ben for tanken om, at udvide de allerede 
eksisterende forældremøder i starten af 
skoleåret. Vi skal ikke devaluere vores 
forældremøder. 
Ideen er midlertidigt skrinlagt. 
 



Ad 4. 
19.05 – 
19.20 
 

Skoleudviklingssamtale Der har været afholdt skoleudviklingssamtale. 
Der vil være et kort resume af indholdet. 
 
Der har været skoleudviklingssamtale d. 6. 
januar. 
Skoleudviklingssamtaler er en ramme for 
tillidsfuld og faglig dialog mellem 
kommunalbestyrelsen og skolen om skolens 
udviklings- og indsatsområder. I dette tilfælde er 
kommunalbestyrelsen repræsenteret ved direktør 
for børn og unge Louise Raunkjær, skolechef 
Lene Brandt, konsulent fra skoleafdelingen Karen 
Engelund, udvalgs-medlem Vinnie Borbjerg og  
formand Anne Mette Bang Rasmussen. 
 
Ledelsen, lærer Rasmus Dahl Andersen og 
formand for skolebestyrelsen Jakob Teglgaard 
deltog fra skolens side. 
 
På vores dagsorden var: 

- Opfølgning fra sidste års 
skoleudviklingssamtale 

- Krisehåndtering 
- Udvikling på mellemtrinnet 
- MOT i udskolingen med besøg af elever 

fra udskolingen 
- Projektklasse 
- Data, herunder karaktergennemsnit, 

klassekvotienter, trivsel mv. 
 

Ad 5. 
19.20 – 
19.35 

Orientering Orientering fra afdeling SPX 
 
Erik orienterede.  
Specialklasserækken har 35 elever pt.  
Der er normalt 12 elever i hver afdeling. 
I år har vi to klasser i SPA med i alt 14 elever. 
 
Der er mange dygtige medarbejdere i SPX. Det 
giver stabilitet og kvalitet.  
Medarbejderne er rigtig gode til at løse 
udfordringer med gennemtænkte løsninger. 
Vi forsøger at undgå vikarer, da det giver unødig 
uro. Medarbejderne er rigtig gode til at dække ind 
ved fravær. 
 
Vi søger lige nu en barselsvikar.  
 
Kommunalt står vi overfor nogle omrokeringer. 
Det kommer ikke til at influere på vores tilbud. 
 
Vores nye koordinator på SPX, Heidi Bovbjerg 
Eibye, er kommet rigtig godt i gang. 



Ad 6. 
19.35 – 
19.55 

Orientering Bl.a.: 
Regnskabsafslutning 
Fødselsdagsfejring 5 år 
 
Regnskabet er afsluttet.  
Vi kommer ud med overskud på cirka 300.000. 
Det er bedre end varslet og skyldes bl.a. tilskud til 
ukrainske elever, projektklasse og vakante 
stillinger. 
 
Vi fejrede Lindbjergskolens fem års 
fødselsdagsfest d. 6. januar med sang, 
trylleshow, fødselsdagshilsner og kagemand til 
alle. Det var en god dag. 
 
Vores nye pedel, Danny Brodersen, er startet pr. 
1. januar. Han er kommet rigtig godt i gang. 
Vi har desuden en pedelmedhjælper i fire ugers 
jobpraktik pt. 
Der har været afholdt første pedelmøde i 
samarbejde med Spilophuset. 
 
Folkeskolens udviklingsplan bliver programsat på 
næste bestyrelsesmøde. Skolebestyrelsen skal 
komme med input til, hvad ressourcerne skal 
bruges til. 
 
Vi er blevet inviteret til at deltage i et projekt, der 
skal indsamle brugte skoletasker til Ukraine. 
 

Ad. 7. 
19.55 – 
20.00 

Evt.  

 
 
Jacob Teglgaard/Erik Søgaard 
  
Punkter på lager  


